
 

 

 Sida 1 av 6 

PROTOKOLL 
KOMMUNALA PENSIONÄRSRÅDET 
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SIGNATURER 

 
UTDRAGSBESTYRKANDE 

 

 
 

    PLATS OCH TID Gruvsalen, stadshuset, 230918 14.00–16.00 

NÄRVARANDE                                               
Ordförande Johan Ingvarson, kommunstyrelsen 
 
Ledamöter Reinhold Knutsson, kommunstyrelsen 
 Anneli Söderhjelm, socialnämnden 
 Monica Strömgren SPF Seniorerna Höganäs  
 Karin Smede, SPF Seniorerna Kullaberg 
 Bennie Persson, SPF Seniorerna Tre byar 
 Arne Nilsson, SPF Seniorerna Tre byar 
 Mai-Lis Johansson, SPF Seniorerna Viken  
 Thomas Behrens, Kullabygdens RPG 
 Leif Olsson, PRO Höganäs 
 Erik Berg, PRO Höganäs 
  
   

Tjänstgörande ersättare Stina Arvidsson, SPF Seniorerna Höganäs 
 Ulla Andersson, PRO Höganäs  
   
 
 Ej tjänstgörande ersättare Gunnel Möller, SPF Seniorerna Tre Byar  
 Marianne Höjman, SPF Seniorerna Kullaberg 
 Christel Delander, SPF Seniorerna Viken 
   
  
   

  
Övriga närvarande         Karina Lindell, enhetschef, Nyhamnsgården 
          Ulla-Britt Holmqvist, projektledare färdtjänst 
          Wenche Jonsson, kvalitetskontroller, socialförvaltningen 
          Linda Macke, utvecklingstrateg, socialförvaltningen 
   
   

 
 

Sekreterare  Josefina Persson, äldreinformatör 
  
 
 

JUSTERING 
 
Utsedd att justera Karin Smede 
  



 

 

 Sida 2 av 6 

PROTOKOLL 
KOMMUNALA PENSIONÄRSRÅDET 
2023-09-18  

 

SIGNATURER 

 
UTDRAGSBESTYRKANDE 

 

 
 

§ 31 
VAL AV JUSTERINGSPERSON 

 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att utse Karin Smede att justera mötets protokoll. 
 
 
§ 32 
GENOMGÅNG AV DAGORDNINGEN 
 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att godkänna dagordningen 
 
 
§ 33 
GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
Protokollet från sammanträdet 230529 gicks igenom.  
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att godkänna föregående protokoll  
 
 
 
 
§ 34 
PRESENTATION OCH INFORMATION OM NYHMNASGÅRDEN 
– KARINA LINDELL, ENHETSCHEF, NYHAMNSGÅRDEN 

 
 
Karina Lindell upplever att det finns en mycket god anda och härlig stämning på Ny-
hamnsgården. De har många och varierande aktiviteter för de som bor på Nyhamns-
gården och försöker fånga upp de boendens önskemål. De har bland annat kräft-
skiva, kafferep, bar, VR glasögon för att nämna några. De har även tillgång till en 
mindre buss för utflykter samt tillgång till side-by-side cyklar.  
De har ingen besökshund men det finns tillfällen då personalen tar med sig hund el-
ler något annat djur när det går bra för arbetet. Man även ett samarbete med skolan i 
närheten.  
Det finns kök på Nyhamnsgården som lagar maten till de boende. Tyvärr finns det 
ingen möjlighet för andra att komma dit och äta pga. platsbrist. 
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Nyhamnsgården har 34 lägenheter varav är 22 två rumslägenheter. På Nyhamnsgår-
den arbetar 36 personer varav 30 är utbildande undersköterskor. Det har varit och är 
satsningar på att öka andelen undersköterskor och fler är under utbildning. Alla som 
arbetar på Nyhamnsgården har erbjudits att arbeta heltid och i nuläget är det 10 hel-
tidsanställda. Fördelen med att fler är heltidsanställda är att man arbetar s.k. resurs-
pass vilket ger en bättre kontinuitet för omsorgstagarna eftersom detta minskar be-
hovet av vikarier.   
 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna 
 
 
§ 35 

INFORMATION OM ÖVERGÅNGEN AV FÄRDTJÄNST TILL 
TELEPASS  
-ULLA-BRITT HOLMQVIST, PROJEKTLEDARE FÄRDTJÄNST 
 
Ulla-Britt Holmqvist informerar att Höganäs kommun har upphandlat färdtjänstre-
sor och Telepass lämnade det bästa anbudet och tar över uppdraget att köra färd-
tjänst i Höganäs från och med 1 oktober 2023. Telepass är ett företag som enbart är 
inriktat på att köra s.k. omsorgsresor. Färdtjänst är särskild kollektivtrafik som kan 
beviljas efter behovsprövning. Beviljas du färdtjänst av Höganäs kommun gäller den 
i hela Skåne mellan 06:00-01:00 och det är ca 3 veckors handläggningstid. Vill man 
resa utanför Skåne ansöker man riksfärdtjänst. Se bilaga 5 
Kommun har skickat brev i mars och i september till dem som berörs för att göra 
övergången så smidig som möjlig. Se bilaga 6. 
 
 
 
 
 
 Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att lägga informationen till handlingarna  
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§ 36 

INFORMATION OM HJÄLPMEDELSAVGIFT 
-WENCHE JONSSON, KVALITETSCONTROLLER 
 
Wenche Jonsson informerar om att hjälpmedel förskrivs av arbetsterapeut eller fysi-
oterapeut och att man själv ansvarar för att lämna tillbaka hjälpmedlet när behovet 
upphört så att de kan återanvändas. Rehabenheten lägger mycket tid på att hämta in 
hjälpmedel som istället kan läggas på förebyggande och rehabiliterande arbete. 
Kommunalfullmäktige har tagit beslut om att införa en avgift om 800 kr om för att 
hämta tillbaka hjälpmedel som ett incitament för att man själv lämnar tillbaka sina 
hjälpmedel. 
 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att lägga informationen till handlingarna  
 
 
 
 
§ 37 

PRESENTATION AV ACE-PROJKETET 
-LINDA MACKE, UTVECKLINGSTRATEG, SOCIALFÖRVALTNINGEN 

 
 
Linda Macke informerar om ett 3-årigt projekt (2023–2025) som Höganäs kommun 
är med i och som ska bidra till stöd för ett självständigt liv och accelerera innovat-
ioner. Det är ett projekt som involverar flera länder bland annat Sverige, Tyskland, 
Belgien, Nederländerna och Frankrike. Sverige representeras av RISE, Innovation 
Skåne och Höganäs kommun. Målet är utifrån behov pga. demografin hitta nya läs-
ningar utifrån följande fyra perspektiv: Samhälle, Näringsliv, Akademi och Offentlig 
sektor. 
Linda planerar att komma tillbaka och informera fler gånger för att dela med sig hur 
projektet fortskrider. 
 
 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att lägga informationen till handlingarna  
 
 
 
 
 



 

 

 Sida 5 av 6 

PROTOKOLL 
KOMMUNALA PENSIONÄRSRÅDET 
2023-09-18  

 

SIGNATURER 

 
UTDRAGSBESTYRKANDE 

 

 
 

§ 38 
JOHAN INGVARSON INFORMERAR FRÅN KOMMUNSTYRELSEN 
MED MERA 
 

• Johan informerar om köpet av SBB:s fastigheter s.k. EPA huset, f.d. Bildeve 
m fl. Investeringen är gjord av strategiska skäl.  

• Bygget av kulturhuset går enligt plan. 

• Widdings villa har besökts av 1000 personer och kommunen har även köpt 
en mindre villa som ligger i anslutning till Widdings villa. 

• Bygglovet för det nya särskild boendet i Nyhamnsgården är klart. Företaget 
Byggmästar´n är upphandlat som entreprenör men upphandlingen är över-
klagad. När ”Nya Nyhamnsgården” är klar är planen att nuvarande Ny-
hamnsgården skall byggas om till trygghetsboende. 

• Årets kulturpris har gått till Christel Jönsson (konstnär) och Idrottspriset till 
Linus Nordgren (innebandyspelare) och Hederspris till Jan Bogren och syst-
rarna Ros-Mari Paulsson och Ann-Sofi Hansson. 

• Höganäs kommuns skolor ligger över riksgenomsnittet när det gäller trygg-
het och studiero med bäst resultat för Jonstorpsskolan 

• Motionen om KPR och KPR kommer inte att behandlas nu utan man avvak-
tar en större översyn. 

 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga information till handlingarna  
 
 
§ 39 
ÖVRIGT  
 

• Pensionärsföreningar tar upp socialnämndens beslut som man läst om i tid-
ningen om att sluta förskriva ett flertal hjälpmedel. Man ifrågasätter beslutet 
eftersom det kan finnas pensionärer som inte har råd att köpa de hjälpmedel 
som de har behov av. Man undrar också om man tagit hänsyn till vad en 
höftfraktur kostar samhället? Pensionärsföreningarna framför att de upplever 
att kommunen inte följer ar-betsordningen för kommunala pensionärsrådet 
för samråd och utbyte av ömsesidig information. 

  
 

 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
 
att Informera socialnämnden och övriga relevanta nämnder om rådets roll och 

funktion så att motsvarande situationer som den nu uppstådda inte inträffar. 
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§ 40 
NÄSTA SAMMANTRÄDE Observera tiden 
Nästa sammanträde med kommunala pensionärsrådet är måndag  
13 november klockan 12.30-14.30 i Gruvsalen, Stadshuset och nästa dialogmöte är 
måndag 16 oktober klockan 14.00-15.00 på Brorsbacke Storgatan 35 B i Höganäs 
 
 

 UNDERSKRIFTER 

 

Vid protokollet  ....................................................  
 Josefina Persson 
 
 
Ordförande  ....................................................   
 Johan Ingvarson 
 
 
Justerande  ....................................................  
 Karin Smede 


